
 
 

OiSO.0002.52.2023 

 

PROTOKÓŁ NR LII/2023 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 31 marca 2023 roku 

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 15 Radnych, (lista obecności  

w załaczeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 8.00 do godziny 10.00. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem poszerzenia porządku obrad o projekty 

uchwał w pkt. 10; 

– podpunkt 7) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. Wniosek przyjęto głosami: za 

– 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

– podpunkt 8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 30 lat w drodze 

bezprzetargowej.Wniosek przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

– podpunkt 9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy służebności przesyłu. Wniosek 

przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 31 stycznia 2023 r. 

4. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 23 lutego 2023 r. 

5. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

6. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2022 rok. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy  

im. Anny w Izdebkach za 2022 rok. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie; 



1) uchylenia uchwały Rady Gminy Nozdrzec w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Samorządu Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie, 
2) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, 
3) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się  

w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy Nozdrzec,  
4) zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji  

zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, 

5) przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego „Nozdrzec12”, 

6) uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2023 roku, 

7) zmian w budżecie gminy na rok 2023, 

8) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 30 lat w drodze bezprzetargowej, 

9) wyrażenia zgody na zawarcie umowy służebności przesyłu. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie. 

 

Ad 3,4. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołów:  

– Nr L/2023 z dnia 31 stycznia 2023 r., przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

– Nr LI/2023 z dnia 23 lutego 2023 r., przyjęto głosami: za – 15, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Ad 5, 6. 

Zastępca Wójta Agnieszka Baran przedstawiła informacje z realizacji uchwał od L sesji  

i wydanych zarządzeniach. 

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu 

przedstawił kierownik – Dariusz Sawczak. 

 

Radny Marian Zabój w odniesieniu do kwoty 447 836,59 zł (to koszty pobytu mieszkańców 

naszej gminy w DPS), pytał kierownika czy rozmawia z Wójtem na temat podjęcia działania  

w kierunku utworzenia w naszej gminie DPS-u. Radny stwierdził, że społeczeństwo się 

starzeje i problem będzie narastał a w raz z nim będą zwiększać się koszty. 

 

Kierownik Dariusz Sawczak poinformował, że były plany utworzenia dziennego DPS-u na 

wzór DPS wKrzemiennej, ale problem jest brak pozyskania dofinansowania, gdyż podobny 

podmiot istnieje w sąsiedniej gminie. Natomiast całodobowy DPS niesie za sobą bardzo duże 

koszty, które byłyby znacznie większym obciążeniem dla gminy. 

 



Radny Marian Zabój przy kwalifikacjach zawodowych i wykształceniach pracowników 

Ośrodka, miał zastrzeżenia do tego, że pracownikiem socjalnym może zostać osoba  

z wykształceniem wyższym po politologii.  

 

Sekretarz w ramach wyjaśnienia kwestii wykształcenia pracowników socjalnych 

poinformowała, że podany art. 116 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej wyraźnie określa kto 

może zostać takim pracownikiem i wskazuje również na osoby, które ukończyły studia 

wyższe na kierunku politologia. 

 

Do pytania Radnego Mariana Zaboja czy GOPS rozmawia z Wójtem na temat utworzenia 

DPS, Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że temat był w przeszłości omawiany. 

Wójt z kierownikiem GOPS wizytowali jst, które prowadzą tego typu podmioty i było 

zainteresowanie takim przedsięwzięciem przy odpowiednim finansowaniu oraz braku 

wykluczeń wspomnianych przez kierownika. Korzystanie z takich dofinansowań jest 

korzystne, ale i wiąże się z roku na rok dla jst większą partycypacją w ramach finasowania 

takiego programu. Przewodniczący przypomniał temat składania wniosku o dofinansowanie 

na funkcjonowanie klub „Senior+” w Izdebkach, jakie towarzyszyły temu oburzenia,  

a przecież klub ten służy dla osób starszych z terenu gm. Nozdrzec. 

 

Radny Zbigniew Szpiech stwierdził, że należy zadbać o seniorów, którzy pozostają sami bez 

opieki. Radny proponował rozważenie zaciągnięcia kredytu na remont i przystosowanie 

jednego z budynków gminnych. 

 

Marian Zabój stwierdził, że Klub Seniora+ w Izdebkach służy tylko 30 seniorom, a w gminie 

seniorów po 60 roku życia stanowi 23 - 25 % ogółu społeczeństwa, sprawdzając statystyki 

naszej gminy. 

 

Radny Krzysztof Kurdziel poinformował, że koszty za pobyt osoby w DPS, którą nie ma się 

kto zająć powinny być pokrywane z posiadanego majątku, który przekazuje na gminę. 

 

Ad 8.  

Sprawozdanie z rocznej działalności Środowiskowego Domu Samopomocy im. Anny  

w Izdebkach pod nieobecność Pani kierownik, przestawił Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Radny Zbigniew Szpiech podziękował Pani kierownik Katarzynie Dyrda  

i współpracownikom za pracę, która oceniana jest bardzo dobrze. 

 

Ad 9.  

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Kultury, przedstawiła Dyrektor – 

Edyta Serwatka. 

 

Radny Marian Zabój w nawiązaniu do organizowanych obchodów 11 listopada, pytał czy są 

planowane gminne imprezy o charakterze patriotycznym tj. 3 maja, wojska polskiego czy  

11 listopada. 

 



Dyrektor Edyta Serwatka poinformowała, że w tym roku 11 listopada planowane jest  

w miejscowości Wesoła w SP, są zamierzenia organizowania tych obchodów cyklicznie  

w każdej miejscowości, natomiast co do święta 3 maja jest to zależne od współpracy  

z placówkami oświatowymi.  

 

Radny Marian Zabój pytał czy są plany założenia klubu seniora w każdej miejscowości przez 

biblioteki. 

 

Dyrektor Edyta Serwatka poinformowała, tworzenie klubu seniorów nie wpisuje się  

w działania ustawowe ani statutowe GOK-u czy bibliotek. Natomiast organizacja czasu 

wolnego przez biblioteki dla seniorów, dzieci, młodzieży jest tak bogata i szeroka, że każdy 

zainteresowany dla siebie coś znajdzie. 

 

Głos zabrał Przewodniczący przekazując, że działania są organizowane nie tylko przez 

biblioteki i GOK, ale nie zawsze są zainteresowani. 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że co roku przy sprawozdaniu wraca temat tworzenia 

klubów seniora przez biblioteki. Przewodniczący po raz kolejny zaproponował współpracę 

Radnemu przy tworzeniu klubu seniora i pozyskiwaniu środków zewnętrznych. 

 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Nozdrzec w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy musi być podjęta ta uchwała. 

 

Skarbnik poinformowała, że środki te zostały przesunięte na inne zadania, a budowa chodnika 

przy drodze wojewódzkiej w Nozdrzcu będzie wykonana ze środków, o których Wójt 

informował na styczniowej sesji br. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/448/2023 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Nozdrzec  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego  

w Rzeszowieprzyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 



Radny Marian Zabój przekazał, że istnieją programy, gdzie jest możliwość pozyskania 

środków finansowych na budowę żłobków – czy gmina planuje skorzystać z takiego 

programu? 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że gm. Nozdrzec przystąpiła do realizacji 

projektu „Maluch+”, co też wynikało z informacji Wójta dot. bieżącej działalności tj. 

zarządzeń przedstawionych na dzisiejszej sesji przez Sekretarz. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/449/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się  

w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/450/2023 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na terenie Gminy Nozdrzec 

przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji  zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/451/2023 w sprawiezasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytkówprzyjęta 

została głosami: 



za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego „Nozdrzec12”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Stanisław Szpiech pytał czy byłaby możliwość zmiany MPZP większej liczby działek  

i w jakim koszcie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że koszt takiej zmiany byłby znacznie wyższy,  

a procedowany projekt uchwały dotyczy wniosku złożonego przez stronę zainteresowaną 

jeszcze w 2017 roku. Przewodniczący podkreślił, że wnioskodawca niejednokrotnie 

nawiązywał współpracę z urzędem gminy i przekazywał części nieruchomości gruntowych na 

zadania realizowane przez gminę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poruszając kwestię pokrycia kosztów związanych ze zmianą 

stwierdził, że gmina powinna mieć udział w tych kosztach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że koszty wynikające ze zmiany 

MPZP pokrywa wnioskodawca, ale w tym przypadku koszty poniesie gmina.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/452/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego „Nozdrzec12”przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2023 

roku. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój miał zastrzeżenia do przekazywania środków finansowych na usypianie 

ślepych miotów zapis § 16 podpunkt 7). 

 

Sekretarz poinformowała, że zapis jest zgodny z ustawą o ochronie zwierząt, w ubiegłym 

roku nie było takich przypadków. Gmina pokrywa koszty za sterylizację zwierząt 

bezdomnych, zwierząt adoptowanych z naszego przytuliska oraz sterylizację kotów 

wolnożyjących – przebywających w obejściu mieszkańca gminy.  

 



Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/453/2023 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Nozdrzec w 2023 roku przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 1, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że projekt uchwały przekazano  

i przedstawiono Radnym przed sesją. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/454/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 przyjęta 

została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 30 lat w 

drodze bezprzetargowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali przed 

sesją. 

 

Wiceprzewodniczący Stanisław Potoczny pytał o liczbę podpisanych umów pomiędzy gminą  

a inwestorem farmy wiatrowej oraz o wysokość środków finansowych z tytułu dzierżawy. 

 

Radny Zbigniew Szpiech w związku z podejmowanymi projektami uchwał prosił  

o przygotowanie zestawienia informacji na temat ilości dzierżawionych nieruchomości, ilości 

turbin znajdujących się na gruntach gminnych, służebności przesyłu oraz jaki jest wpływ 

środków finansowych z tego tytułu.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/455/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 

okres 30 lat w drodze bezprzetargowej przyjęta została głosami: 

za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy służebności przesyłu. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali przed 

sesją. 

 



Radny Marian Zabój pytał dla czego w projekcie jest zapis ustanowienia służebności przesyłu 

na czas nieoznaczony. 

 

Wyjaśnień udzielił pracownik merytoryczny informując, że zapis wynika z wniosku 

złożonego przez inwestora farmy wiatrowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pytał opokrycie kosztównaprawy w przypadku 

dokonanych zniszczonej drogi Harendarskiej. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LII/456/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy służebności 

przesyłuprzyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 1, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11. 

Radny Krzysztof Kurdziel podziękował Radnym za podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na rok 2023, w której zabezpieczono środki finansowe na zakup 

samochodu strażackiego Wesoła Ryta Górka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Gmina Nozdrzec znalazła się na liście 

beneficjentów podmiotów, które dostały dofinansowanie na stworzenie wirtualnej strzelnicy 

mobilnej wyposażonej w profesjonalny sprzęt, wysokość dofinansowania to 158 tys. zł –

realizacja zadania 2023 r. Przewodniczący podziękował Wójtowi oraz pracownikom Gminy 

Jawornik Polski za pomoc merytoryczną przy tworzeniu wniosku i składaniu aplikacji. 

 

Radny Zbigniew Szpiech zwrócił się z prośbą o interwencję gminy w sprawie wilków, które 

pojawiają się między domostwami i zjadają psy. Radny przekazał, że rozmawiał  

z pracownikiem urzędu, który wspominał o płoszeniu wilków. 

 

W odniesieniu do słów Radnego Zbigniewa Szpiecha, Sekretarz poinformowała o napływie 

do urzędu zgłoszeń o zagryzionych psach i apelowała aby takie przypadki zgłaszać w formie 

pisemnej z dołączoną dokumentacją zdjęciową. Sekretarz przekazała również informacje, iż 

na szkoleniu związanym z tym problemem, gdzie uczestniczył pracownik urzędu, była mowa  

o płoszeniu wilków, gdyż jest zwierzęciem chronionym i musimy nauczyć się z nim żyć. 

Gmina wystąpiła z wnioskiem do Regionalnej Dyrekcji Ochrony środowiska o płoszenie 

wilków przez okres pół roku. 

 

Sekretarz przekazała, że na wniosek zgłoszony na L sesji przez Radnego Stanisława Szpiecha 

w sprawie naprawy zniszczonych poręczy mostu na drodze gminnej odpowiedziano pisemnie, 

informując o wykonaniu prac w sezonie letnim. 

 

Sekretarz przedstawiła informacje na temat zrealizowanych i planowanych inwestycji: 



– w dniu 08.03.2023r. dokonano odbioru wykonania robót Przebudowa i rozbudowa sieci 

wodociągowej oraz stacji uzdatniania wody w Izdebkach, wykonawca inwestycji - 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych w Krośnie,wartość zadania 4 997 000 zł, 

– dostawa pojazdu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych z terenu Gminy 

Nozdrzecplanowana na przełom marca i kwietnia 2023 r. o wartości 186 640 zł,  

– dostawa płyt drogowych (IOMB) na potrzeby Gminy Nozdrzec, zapytanie cenowe 

zakończyło się wyborem Wykonawcy i podpisaniem Umowy z Firmą Handlowo-Usługowo-

Produkcyjna „Markaz” Marian Galej, Bachórz 14W. Dostawa płyt została już zrealizowana, 

wartość zadania 91 512 zł,  

– dostawa materiałów budowlanych dla potrzeb Gminy Nozdrzec. Zapytanie cenowe 

zakończyło się wyborem Wykonawcy - EXDOM Gancarz i Szczepański Sp. J. ul. Podwale 60 

36-065 Dynów. Dostawa materiałów budowlanych (stal zbrojeniowa, masa asfaltowa, rury) 

została już zrealizowana. Na przełomie marca i kwietnia rozpocznie się dostawa cementu do 

betoniarni w Nozdrzcu wartość zadania to 110 238,75, 

– dostawa kruszywa dla potrzeb Gminy Nozdrzec,zapytanie cenowe zakończyło się wyborem 

Wykonawcy i podpisaniem Umowy z firmą POLGRYS. W bieżącym tygodniu zostały 

zrealizowane pierwsze transporty kruszywa na betoniarnię w Nozdrzcu wartość 153 064,89, 

– budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Nozdrzec. Wykonawca obecnie realizuje 

Roboty w obu miejscowościach: w m. Nozdrzec (Etap 1) oraz Wara (Etap 2) wykonanie prac 

na początek marca wynosi: Nozdrzec (71% - co stanowi 5,4 km wykonanej sieci z 7,6km), 

Wara (37% - co stanowi 5,9 km wykonanej sieci z 16,1km). Wartość zadania to 14 804 280 

zł,środki z Polskiego Ładu + pożyczka + środki własne, 

– budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowościach: Izdebki, 

Wara, Nozdrzec, Siedliska i Wesoła, wartość inwestycji to 652 323,46, 

– budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu - Etap 1. W dniu 13.03.2023r. 

Ogłoszono drugi przetarg na realizację oczyszczalni ścieków (zmniejszono zakres w stosunku 

do pierwszego przetargu), otwarcie ofert planowane jest na 04.04.2023r. Dofinansowanie  

w wysokości 9 975 000 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 

Strategicznych wartość zadania 8 500 000 zł, 

– wielobranżowy nadzór inwestorski nad zadaniem pn.: „Budowa gminnej oczyszczalni 

ścieków w Nozdrzcu”, wymaganie narzucone dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych dla Gminnej oczyszczalni o wartości 

250 000 zł, 

– budowa chodników w ciągu drogi wojewódzkiej nr 835 dł.ok 587m całkowity koszt 

inwestycji wynosi 2 205 000 zł z czego 1 995 000 - Polski Ład / 105 000 - wkład Gminy 

Nozdrzec /105 000 - wkład własny Województwa. Obecnie czekamy na przekazanie przez 

Urząd Marszałkowski  stosownego Porozumienia co jest niezbędne do przygotowania  

i rozpoczęcia procedury przetargowej, 

– Opracowanie dokumentacji instalacjifotowoltaicznej dla Budynku UG, Stacji Uzdatniania 

Wody w Izdebkach i Wesołej oraz wykonanie w bieżącym roku instalacji dla budynku SUW 

Izdebki. Obecnie wybrana firma FOTON opracowuje dokumentację techniczną. Po jej 

opracowaniu będzie można wyłonić Wykonawcę na realizację instalacji fotowoltaicznej na 

budynku SUW w Izdebkach. Realizacja Instalacji na budynku UG oraz stacji SUW 

planowana jest na kolejny rok, wartość zadania 93 000 zł, 



– remont dróg na terenie Gminy Nozdrzec, w miejscowościach: Hłudno, Huta Poręby, 

Izdebki, Nozdrzec, Siedliska, Wara i Wesoła. Złożono wnioski o dofinansowanie remontu 

dróg z kilku programów (m.in. FRDS, PROW). Jednocześnie obecnie jest przygotowywana 

dokumentacja przetargowa na remont dróg ze środków własnych1 000 000 zł. 

Radny Stanisław Potoczny stwierdził, że w planowanych inwestycjach nie ma informacji  

o budowie chodników w miejscowości Wesoła. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przedstawione informacje dotyczą planów 

realizacji inwestycji przez Gminę Nozdrzec. Natomiast budowa chodników w ciągu dr. 

powiatowej nie tylko w miejscowości Wesoła będzie realizowana przez powiat, a gmina 

będzie partycypować w kosztach. 

 

Radny Krzysztof Kurdziel pytał czy Gmina Dynów ze względu na przyłączenie Łubna do 

naszej oczyszczalni ścieków mogłaby dołożyć się finansowo. 

 

Sołtys Sołectwa Wesoła - Jarosław Dąbrowski pytał o termin montażu urządzeń otwartej 

strefy przy szkole w miejscowości Wesoła. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zadanie to będzie zrealizowane w tym roku 

podobnie jak plac zabaw w Hucie Poręby i altana przy strażnicy OSP w Izdebkach. 

 

Radny Marian Zabój pytał o kierunek budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej  

w miejscowości Nozdrzec oraz o nr dróg, które są planowane do remontu w Nozdrzcu. 

 

Przewodniczący poinformował, że część chodnika będzie wykonane w stronę rzek, as część 

stronę Wary. 

 

Radny Zygmunt Wawczak ponowił prośbę w sprawie naprawy najbardziej zniszczonych 

odcinków drogi działowej w kierunku Izdebek. 

 

Sołtys Sołectwa Wara - Małgorzata Szewczyk poinformowała, że droga jest zgłoszona do 

naprawy, przekazując, iż droga ta jest niszczona przez samochody terenowe i quady. 

 

Radny Zbigniew Szpiech poinformował, że niszczenie dróg przez samochody terenowe  

i quady to problem w większości miejscowości i należy je remontować jak również szlaki 

przeciwpożarowe. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LII zwyczajnej sesji Rady Gminy 

Nozdrzec, Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójciks 


